
П Р О Т О К О Л

05.11.2020 година град София
СПЕЦИАЛИЗИРАН НАКАЗАТЕЛЕН СЪД, 1-ви състав
На пети ноември две хиляди и двадесета година
В публично съдебно заседание в следния състав

ПРЕДСЕДАТЕЛ: СТАНИМИР МИРОВ

Секретар: Илияна Иванова
Сложи за разглеждане докладваното от председателя на състава НЧД № 3270 по
описа за 2020 година

Производството е по реда на чл. 223 НПК.

На именното повикване в 15:00 часа се явиха:

За Специализираната прокуратура се явяват прокурори Калин Близнаков
и Георги Банков

СВИДЕТЕЛЯТ ИВАЙЛО СЕРАФИМОВ СЕРАФИМОВ – явява се
лично.

Явяват се следовател Анелия Тодорова и следовател Тренчев.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Заявявам, че наказателното производство по ДП
№ 104/2020 година по описа на СО-СП, ДП № 4/2020 г., пр.пр. №250/2020 по
описа на СП се води срещу обвиняеми лица, които са уведомени по надлежния
ред.

Явява се адв. ДОЛАПЧИЕВ назначен служебен защитник на обвиняемия
ВАСИЛ КРУМОВ БОЖКОВ

ОБВИНЯЕМИЯТ ГЕОРГИ ЛЮБОМИРОВ БОЖИЛОВ, редовно
призован, явява се лично и с адв. Владимир Манолов, упълномощен защитник.

ОБВИНЯЕМИЯТ АЛЕКСАНДЪР ГЕОРГИЕВ МИТКОВ, редовно
призован, явява се лично и адв. АДЕЛИНА НАТИНА, упълномощен защитник.

ОБВИНЯЕМИЯТ СЛАВЧО ГЕОРГИЕВ МАРКОВ, редовно призован,
не се явява.



За него явяват адв.ВЛАДИМИР МАНОЛОВ, адв. МАНОЛОВА и адв.
МАРКОВ.

ОБВИНЯЕМИЯТ ВЕСЕЛИН КИРИЛОВ БАЛТОВ, редовно призован
се явява лично, доведен от ареста и с адв. КАМЕНМИХАЛКОВ.

Не се явява адв. Жерко Жерков, редовно уведомен.
Не се явява и защитник Стояна Балтова, редовно уведомена чрез адв.

Михалков.

В залата присъстват лица от ГД НП осигуряващи физическа охрана на
свидетеля и неговото довеждане в съдебно заседание.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Призована е и Цветана Маркова съпруга на
Славчо Марков.

АДВ. МАРКОВ: Тя не се чувства добре и няма да присъства.

ДОСЪДЕБНОТО ПРОИЗВОДСТВО не се предоставя на съдията.

СТРАНИТЕ (поотделно): Да се даде ход на делото.
ОБВИНЯЕМИТЕ(поотделно): Да се даде ход.

СЪДЪТ намира, че по делото не са налице процесуални пречки за
разглеждането му в днешното съдебно заседание, поради което

ОПРЕДЕЛИ:
ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО

СЪДЪТ СНЕМА САМОЛИЧНОСТТА НА СВИДЕТЕЛЯ:

ИВАЙЛО СЕРАФИМОВ СЕРАФИМОВ - роден на 04.12.1978 г. в гр.
София, българин, български гражданин, със средно специално образование,
разведен, неосъждан, управител на „Рони Секюрити Груп“ ЕООД, адресно
регистриран в гр. Ботевград, XXXX, ЕГН: XXXXXXXX

Свидетелят предупреден за отговорността по чл. 290 НК и разяснени
процесуалните му права.

СВИДЕТЕЛЯТ СЕРАФИМОВ: Обещавам да кажа истината.

ПРОКУРОРЪТ: Нямаме искания за събиране на доказателства.



АДВ. НАТИНА: Доколкото производството е по чл. 223, ал. 1 от НПК към
настоящия момент не сме запознати с искането от страна прокуратурата въз
основа на какви мотиви се иска да бъде проведен този разпит пред съдия.
Считам, че следва да ни бъде дадена възможност да се запознаем и каква е
причината разпита да се проведе пред съдия, за да можем пълноценно да
упражним правата си.

ОСТАНАЛИТЕ ЗАЩИТНИЦИ: Присъединяваме се към становището на
колегата.

ОБВИНЯЕМИТЕ (поотделно): Поддържаме казаното от защитниците ни.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Желаем да бъдат прикрепени показанията на
свидетеля. ПОСОЧЕНИЯ свидетел е бил и анонимен свидетел под № 532 с
постановление на СП и във връзка с изрично изявление на свидетеля е снета
защитата му и същия е разпитан като явен свидетел. Предвид това желаем да
бъде разпитан като явен свидетел и показанията му да бъдат закрепени пред
съдия.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Многократно е разпитван. Искаме да бъде
проведен този разпит, който да систематизира всичко.

АДВ. МИХАЛКОВ: Колегата адв. Манолова иска да види правните
основания за това при какви условия се провежда разпит пред съдия. Налице ли
са тези фактически обстоятелства, които да предполагат законосъобразност
провеждане на разпита.

АДВ. МАНОЛОВ: И отпаднала ли е опасността или онази необходимост
да бъде защитен свидетел.

По направените искания съдът намира, че следва и с оглед служебното
начало в наказателното производство да вземе отношение по направените
искания.

И в това производство, което се подчинява на общите правила на НПК са
ясно очертани двете страни, съдът е арбитър, като това производство по реда на
чл. 223 от НПК се характеризира с обстоятелството, че съдът не разполага, не
борави и не е запознат с воденото ДП. Тоест налице е принципа за ръководство
и контрол на досъдебна фаза от страна на държавното обвинение, това е и
органа, който прави преценка касаеща възможността за събиране на
доказателства по воденото ДП. Безспорно на този орган е налице обвързаността
да събира доказателства, както отегчаващи вината спрямо конкретни лица
обвинени в дадено престъпление (каквито данни са налице - в искането е
отразено, че е ангажирана наказателна отговорност на 5 лица), но също така
държавното обвинение следва да събира и данни, които смекчават или



оневиняват определени лица, и тъй като съдът не разполага, не борави и не
познава воденото ДП, единствената преценка касаеща възможността за
провеждане на разпит пред съдия на определено лице е обвързана с
компетентността на конкретния орган, в случая това е представители на СП.
Защитата в ДП, съдът намира, че също не е лишена от права да иска по свой
почин да се събират гласни или писмени доказателства.

С горните мотиви съдът намира, че дава отговор на поставените от
защитата въпроси.

СЪДЪТ
ОПРЕДЕЛИ:
ДАВА ХОД НА СЪДЕБНОТО СЛЕДСТВИЕ
ДОКЛАДВА чрез прочитане искането на СП
Разпитът се води от прокурор Близнаков, Банков и следователи

Тодорова и Тренчев.
СЪДЪТ ПРИСТЪПВА към разпит на свидетеля СЕРАФИМОВ.

ВЪПРОС НА ПРОКУРОР БАНКОВ: Поддържате ли казаното да
настоящия момент като разпит на свидетел включително с идентификационен
номер и като явен свидетел?

СВИДЕТЕЛЯТ СЕРАФИМОВ: Да поддържам, това което съм казал до
момента.

СВИДЕТЕЛЯТ СЕРАФИМОВ: Познавам се със Васил Божков от 2011
г., заедно с Михаил Иванов, който беше един и все още е един от
най-доверените хора на Васил Крумов Божков. От Михаил Иванов знам доста
факти, които са се случили относно убийството на Йордан Динов -
благоевградски бизнесмен, който беше разстрелян в София. От Михаил Иванов
и от Васил Божков знам, че стрелбата по Манол Велев е организирана от
Михаил Иванов, господин Балтов и Наско Кръстев – бивша барета пак от хората
на Божков. Това лично знам от Васил Божков при един престой в техен офис на
ул. „Московска“ - в офиса на Михаил Иванов по-точно, който се намира на ул.“
московска в стъклената сграда на 5-ия етаж.

От наши общи познати и от Михаил Иванов знам, че Динов е трябвало да
плаща на Васил Божков по 500 хиляди евро или да закрие паралелния си
бизнес. След като това не се случило, Михаил Иванов наема Ники „Дългия“,
Кирил Кирилов, Юлиян Васев – хора на Златомир Иванов „Баретата“. Същите
са работили в „Елит Петрол Груп“ на Златомир Иванов. Двамата са извършител
и помагач на убийството на Динов. Впоследствие единия е изваден с помощта



на небезизвестния съдия Спас Иванчев от делото и освободени и двамата.
Доколкото знам даже Марио Васев е безследно изчезнал. Същите са
организирали убийството на Динов като няколко дни в седмицата са следили
Динов в гр. София със закупеното от Марио Васев „Субару“. Киро и Ники
„Дългия“ са го следили в цяла София. След това Ники „Дългия“ с перука на
главата сутринта го застрелва и се оттегля със същото „Субару“. „Субару“-то е
прибрано от Марио Васев и дадено на морга да се разглоби. Динов е убит с 5-6
куршума това, е което чух.

Връзката на Михаил Иванов със Златомир Иванов негова роднина мисля,
че майка му и гледаше децата на Златко. Оттам тръгва контакта с хората на
Златомир Иванов, които са извършителите на това убийство.

Лицата Михаил Иванов и Орлин Алексиев отговаряха за общинските
въпроси на Столична община, като поддържаха интересите на Васил Божков.
Понастоящем и двамата не са в държавата, по разбираеми причини.

Михаил Иванов когато започна акцията срещу Васил Божков беше в
Румъния, като осигури на Васил Божков контакта с един румънски милиардер и
с един грък, който трябваше да направи контакт с Лаура Кьовеши, ако не и
бъркам името. Същия изпращаше флашките и компроматите пуснати срещу
премиера и други лица от управлението. Въпросното лице Михаил Иванов
поръча побоя на Слави Ангелов на Красимир Каменов по прякор „Къро“, лично
пред очите ми. Както той ми заяви, че журналиста е взел едни пари от Божков и
не си е свършил работата. Михаил Иванов пред мен в офиса на „Къро“ го
попита за братята Найденови и му написа на една бележка „колко“, на което
„Къро“ отговори: „по 1(един) милион евро на човек“ и след това почва да им
организира убийството.

При един от разговорите ни с „Къро“ и с Васил Божков, още преди да
започне акцията срещу него, говореха по телефона. Преди това „Къро“ беше
ходил в офиса на Божков откъдето са и стенограмите, изтекли в медийното
пространство. При един разговор в офиса му „Къро“ го предупреди, че следва
полицейска акция срещу него, което Васил Божков каза: „ подценяваш ме
колега, много ме подценяваш“.

В петък Михаил Иванов предупреди Васил Божков и понеделник той
беше напуснал страната. В понеделник прокуратура и полиция бяха влезнали в
офисите му.

При Васил Крумов Божков съм ставал свидетел на множество гаври с
момичета в офиса му - изнасилвания и т.н.

Контакта между „Къро“ между Михаил Иванов и Орлин Алексиев за
подронването на правителството се състоеше в това, че се раздаваха пари за
протестите, които идваха от Васил Божков. Михаил Иванов му уреждаше
контакти с агитки и с „Възраждане“. На тях помагаше и Валтер Папазки, който



беше някъде по руските републики, тъй като съм присъствал на разговор между
него и „Къро“.

При поръчката на братята Найденови, след два дни Михаил Иванов му
беше изпратил парите, които дойдоха в Бояна на ул. „Секвоя“, с черен
„Шевролет“- джип и с господин, който не познавам и не мога да разпозная ако
го видя пак.

За случая с братя Найденови беше ангажирана бивша барета от Враня,
работещ към момента при Красимир Каменов. Най-близкия човек на „Къро“-
Филип Стоянов осигури пушка с оптика, патрони, и беше пратил хора да
направят проучването първо на големия брат Найденов, който почти всеки ден
ходеше на едно и също място в „Лозенец“, зад супермаркета на пазарчето - като
влезеш навътре по улицата има една детска градина, от лявата страна спираше
бронираното „Ауди“ на Найденов, или само с един шофьор или той си го
караше, зад него имаше „Киа“ с двама човека охрана. Той се качваше в блока
отсреща, за нас неясно при кой.

Братята бяха следени и трябваше първо да бъде убит големия брат, който
идваше в „Лозенец“ на тази локация, която определих преди малко.
Поръчението беше дошло от Васил Божков през Михаил Иванов, на което
лично присъствах, не съм го чул отнякъде или някой да ми го е казал.

След като Филип Стоянов, най-приближения на Красимир Каменов
донесе пушката, тя беше дадена на въпросната бивша барета заедно с всичко
необходимо. Беше му дадена информация какви са му навиците, къде са колите
и т.н. Впоследствие поради конфликт с Каменов, между мен Каменов и тази
барета, нищо не се случи.

Каменов беше организирал убийството на друг столичен бизнесмен, като
същия ме изпрати в Сърбия да преговарям с лице на име Момир един от хората
на Сретан Йосич. Като същите трябваше да се договорят с „Къро“ за да бъде
убит Размик Керюпе Чакарян по прякор „Ами“.

Красимир Каменов ме изпрати няколко пъти до Сърбия. При едното
ходене закупих телефон от Димитровград със сръбска карта, които съм
предоставил на разследването с номера и телефона, и оттам се обадих от
сръбския телефон на Каменов, който говори със сърбина. Те се разбраха за
сумата от 300 (триста) хиляди евро, като 50 (петдесет) хиляди евро трябваше да
бъдат занесени на следващия ден като аванс.

След няколко дена Каменов ме изпрати с 50 (петдесет) хиляди евро в
Сърбия, което може да бъде установено лесно. Предоставил съм на
разследващите снимки на парите и на кореспонденцията със сърбите. Видях се
и дадох парите на въпросните хора. След това Каменов ме извика в тях на
03.01.2020 г. в 8:00 часа в къщата си на ул. „Секвоя“ №35 , извика съпругата си
Гергана Каменова взе и телефона и с моя телефон направи няколко снимки на



лицето Размик Керюпе Чакарян – предоставил съм тези снимки на
разследващите. На телефона ми в момента ги има има локация къде са
направени, мога да ги покажа. Там излиза точно до 50 см, къде е направена
снимката в този момент.

След като ми даде снимките с Филип Стоянов на 11.03.2020 г. заминахме
за Гърция. Спряхме преди Халкидики да обядваме. Излезнахме с моя личен
автомобил, спряхме да обядваме, след това тръгнахме към вилата на Чакарян.
Тъй като Филип беше забравил къде се намира вилата се обади на човек, който
работел в строителната фирма на Каменов и на Каменов за да обяснят къде се
намира къщата.

Спряхме на една бензиностанция „Еко“ като оставихме моята S класа на
бензиностанцията и взехме „Сузуки витара“ оттам, след уговорка със
собственика на бензиностанцията му дадохме 100 евро за да можем да вземе
колата с гръцки номера за да минем покрай къщата незабелязано. Но след два
часа обикаляне Филип Стоянов не можа да намери къщата, пак се обади на
същите хора - на Каменов и на бившия строител, и тогава се върнахме защото
трябваше да върнем джипа и си взехме моята кола. След това намерихме къщата
на Каменов – предоставил съм клип на разследващите в който ясно се вижда как
аз и Филип обикаляме къщата и снимаме къде са камерите и ми разяснява къде
са камерите, генератора и т.н., минаваме покрай къщата и се връщаме, снимаме
табелката, която е срещу улицата – там имат къщи Светла Каменова, тя има две
къщи и „Ами“ има една къща.

След като направихме видео заснемане ние си тръгнахме обратно към
София. Показахме на Каменов всичко и след това изпратих Филип Стоянов да
вземе 4 автомата „Калашник“, които трябваше да закара в Гърция на сърбите,
тъй като Каменов ни даде информация, че „Ами“ е там с охрана без оръжие
заради гръцките закони. Имахме информация, че има само една ловна пушка в
къщата.

След като уредихме Филип да закупи автоматите, той отиде и ги взе. Бяха
закупени 4 броя автомати и Филип Стоянов ги закара в Гърция. Бяха дадени на
сърбите, които си бяха подготвили къща, в която да пребивават докато дойде
Чакарян.

От лицето Любомир Иванов, бивш полицаи и бивш шеф на Криминална
полиция във 2 РУ, беше направена справка от граничен контрол, снимките съм
ги предоставил на разследващите, за всичките пътувания на Размик Чакарян –
видно от предоставените материали. Там се виждаше, че лицето излиза с
„Ауди“ № 6777 през граничния пункт. Трябваше в момента, в който дойде там
да бъде нападнат от сърбите и да бъде убит, по поръчение на Каменов.

Нещата се проточиха, тъй като Каменов нямаше търпение, а Чакарян
поради факта, че беше студено не ходеше в Гърция. След това, не знам по какъв



случай беше изпратен сигнал от Интерпол за въпросните сърби от гръцките
власти или от Чакарян, даже му беше предложена защита, охрана и оръжие,
това разбрах от Любомир Иванов. Сърбите се оттеглиха защото явно плана им
беше разкрит от гръцките власти. След това Каменов ни извика в къщата си на
ул. „Секвоя“ – мен, бившата барета, Филип и ни изпрати до къщата на Размик в
Свиленград, като трябваше да огледаме маршрута и да бъде организирана
стрелба по Чакарян.

След изтеклите стенограми Каменов избяга в ЮАР и така и това нещо не
се състоя. Към момента Каменов, Мишо Иванов и Орлин Алексиев си
сътрудничат тясно, едно подпомагане на Васил Божков, едно подпомагане за
дестабилизирането на държавата. Както Каменов беше ходил в Зимбабве да се
вижда с Краси „Легионера“ по поръчение на Васил Божков и Цветан Василев.
Същия Краси „Легионера“, който отговаряше за хърватската група извършила
няколко убийства на територията на страната и убила и човека, който ги разкри.
Каменов беше преговарял с Краси „Легионера“ в Зимбадзе за отстраняването на
премиера Борисов и Гешев – главния прокурор, който бяхме установили, че
движи с бронирано „Ауди“ и джип БВМ Х5. Тъй като по думите на „Къро“ те не
виждаха вариант да се върнат в държавата, ако премиера Бойко Борисов е жив
или главния прокурор Иван Гешев е на поста си. Бяха проучили навиците на
главния прокурор, с какви коли се движи и къде живее.

Каменов не отговаряше на телефона си около 4 дни когато посети
Зимбабве. Същите си помагат за финансирането на протестите и ваденето на
тези компромати чиито флашки пращаше Мишо Иванов на Божков да ги
публикува.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Спомняте ли 10.2020 излизайки от дома се какво
се случи?

СВИДЕТЕЛЯТ: На излизане от вкъщи видях, че Красимир Каменов след
отказ да му вършим работа, ми беше разлепил некролог пред вкъщи и пред
другия ми адрес.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Къде точно беше разлепен този некролог?
СВИДЕТЕЛЯТ: На кооперацията където живея, на стълбовете пред нас

намери го моята охрана и аз го предадох на разследващите.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Какво пишеш на този некролог?
СВИДЕТЕЛЯТ: Нещо за сътрудник на службите, защото му казах, че

няма как да му вършим работа, нито на него нито на Мишо Иванов повече и той
ме заплаши.



ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: На некролога изписано ли беше, че сте
починал?

СВИДЕТЕЛЯТ: Да пишеше „скръбна вест“ и „почина“ което си закана
за убийство.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Вие възприехте ли го като закана за убийство?
СВИДЕТЕЛЯТ: Разбира се, че го приех. Оттогава кооперацията в която

живея се превърна във военна зона, ходя с брониран автомобил и с 8 човека
охрана.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Имаше ли снимка на некролога?
СВИДЕТЕЛЯТ: Имаше моя снимка, цветна снимка свалена от кръщенето

на детето ми, изпратена от мен на Филип Стоянов на най-близкия човек на
„Къро“. Той беше на гости на кръщенето на детето ми и аз съм му изпратил съм
тази снимка по телефона.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ:След намирането на некролога правил ли е
някой опит да се свърже с вас?

СВИДЕТЕЛЯТ: Хора на „Къро“, Мишо Иванов.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Може ли по-подробно да кажете от кого са
били заплашени братя Найденови?

СВИДЕТЕЛЯТ: От Васил Божков. Васил Божков ги беше поръчал чрез
Мишо Иванов на „Къро“ и му даде 2 (два) милиона евро за двамата братя. Това
стана пред мен в офиса на Мишо Иванов. Изпратиха човек да вземе парите от
провинцията и ги донесоха в къщата на „Къро“, донесе ги с един черен
„Шевролет“, човек с брадичка не го познавам кой е, но предполагам, че е
приближен на Мишо Иванов.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: На кого беше предаден този сак?
СВИДЕТЕЛЯТ: Този сак с пари беше предаден на „Къро“, не знам колко

са били. Пред мен бяха договорени два милиона евро, не знам колко са били, не
съм му броил парите.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Каменов коментирал ли е с вас нещо относно
сумата, която е била в сака?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не аз го чух когато Мишо Иванов му написа една розова
бележка „колко“ и му я подаде и „Къро“ му каза по 1 милион евро на човек.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Спомняте ли си това кога стана?



СВИДЕТЕЛЯТ: Януари или февруари тази година, може и март да е било.
Принципно мисля, че в този промеждутък. Февруари мисля, защото тогава
Мишо Иванов идва и по друг повод.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Познавате ли лично братя Найденови?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, ние ги познавам. Виждал съм ги от снимки, които ми

е показвал „Къро“.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Пушката за убийството на братя найденов от кого
е закупена?

СВИДЕТЕЛЯТ: Филип Стоянов я закупи от някой и я донесе на мен и на
Краси.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Кога стана това?
СВИДЕТЕЛЯТ: Пак в този период – март, април мисля, че вече като

купиха пушката беше заминал „Къро“.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Споменахте за стрелбата срещу Манол Велев,
разкажете по-подробно.

СВИДЕТЕЛЯТ: Мишо Иванов и Васил Божков, от тях знам, че по Манол
Велев, даже Мишо Иванов каза нещо от рода „е на тоя не му излезна късмета,
че не можа да умре“.Мишо Иванов каза, че Наско Кръстев и обв. Балтов, те са
организирали и те са стреляли по него – това са приказки на Мишо Иванов и на
Васил Божков чути лично от мен.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Къде се проведе тази среща когато чухте тези
неща?

СВИДЕТЕЛЯТ: В офиса на Мишо.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Известно ли ви е какъв е мотива за поръчка за
убийство на Манол Велев?

СВИДЕТЕЛЯТ: Бизнес интереси, това знам от Мишо Иванов.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: На кого бизнес интереси?
СВИДЕТЕЛЯТ: На Васил Божков. Мишо Иванов с пари на Божков,

изпълняваше неговите поръчките. Мишо Иванов и Орлин Алексиев му
използваха парите да закупуват общински имоти на безценица и какво ли още
не. До ден днешен взимат пари от неща, които са с Каменов. Единия имот на
околовръстното, който отчуждиха е на Мишо Иванов.



ПРОКУРОР БАНКОВ: Казахте, че Йордан Динов е развивал паралелен
бизнес на Васил Божков и е трябвало да плаща 500 (петстотин) хиляди евро на
месец.

СВИДЕТЕЛЯТ: Да трябваше да плаща 500 (петстотин) хиляди евро на
месец за да работи.

ПРОКУРОР БАНКОВ: беше ли ви известно какви бяха отношенията
между Васил Божков и Динов, срещали ли са се?

СВИДЕТЕЛЯТ: Имало е някаква среща на която са се договорили и не са
се разбрали и той е бил предупреден няколко пъти и след това го отняма.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Кой и от кого е бил предупреден?
СВИДЕТЕЛЯТ: Динов е бил предупреден от Васил Божков и от Мишо

Иванов, лично от тях.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Казахте, че стрелбата срещу Манол Велев е била
заради бизнес интереси на Божков. Известни ли са ви какви са тези бизнес
интереси?

СВИДЕТЕЛЯТ: Нямам представа, мисля че имаше нещо общо с хазарта.
Това ми е казано, това съм чул.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Споменахте за побоя над журналиста Слави
Ангелов, каква е причината за този побой?

СВИДЕТЕЛЯТ: Причината е, че е взел пари от Васил Божков и не си
изпълнил един ангажимент.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Кой е взел пари?
СВИДЕТЕЛЯТ: Слави Ангелов и Божков го е заподозрял, че обслужва

интересите на Цеките – братята Найденови и затова е бил пребит.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ:Имате ли представа на кого е възложена тази
поръчка?

СВИДЕТЕЛЯТ: На Красимир Каменов и Вальо Давидов, тримата бяхме в
къщата. След излизането от срещата си Давидов, боксьора от „Академик“ се
обажда на близнаците и си прави среща с тях. След излизането от срещата
Мишо дава половин милион на „Къро“ да подпомагат протестите и да пребият
журналиста. В момента, в който си тръгва Вальо Давидов се обажда на двамата
близнаци и на Бисер.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Известно ли ви е кои са тези двамата
близнаци?

СВИДЕТЕЛЯТ: Боксьори, които са на Вальо Давидов момчета.



ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Известно ли ви е дали те са извършили
покушението?

СВИДЕТЕЛЯТ: Да, даже мога да кажа и кой му е счупил крака. Бисер с
чук му е счупил крака на журналиста. Поръчката беше направена от Красимир
Каменов към Вальо Давидов в края на януари, началото на февруари. Като
Каменов му възложи да възложи поръчката на близнаците, като Бисер са си го
извикали те. Знам те се бяха похвалили пред мой човек от охраната в кафе в
„Надежда“, че Бисер му е счупил крака с чук. Първо го е ударил големия
близнак - Георги, повалил го е на земята и започнал да го удря и след това са
дошли те са започнали д аго удрят и Бисер му счупил крака с чук. Поръчката
беше направена от Мишо Иванов, Васил Божков и „Къро“.

ПРОКУРОР БАНКОВ: Казахте, че Мишо Иванов раздавал пари, откъде са
тези пари?

СВИДЕТЕЛЯТ: От Божков, повечето закупени имоти от неговите фирми
– сервизи, хотели всичко това е финансирано с пари на Васил Божков.

ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: Известни ли са ви случаи на пребити лица по
поръчение на Божков?

СВИДЕТЕЛЯТ: Да Стефан Янчев – един измамник дето ни дължеше
пари. Дължеше пари на Мишо Иванов и на Васил Божков и беше пребит 2018 г.
в Бургас. Предоставил съм снимка на разследващите на него и семейството му.
Той живееше на „Симеоновско шосе“ преди побоя, след това е на неустановен
адрес. Мишо Иванов искаше пак да го бият, но той се беше покрил и не можеше
да го намери никой. Беше бит веднъж в Бургас, бяха го приспали, беше пребит.
Той извади и клип от побоя, който ще предам на разследващите, който му е
изпратен от Мишо Иванов.

ПРОКУРОРИТЕ(поотделно): Нямаме повече въпроси.

АДВ. НАТИНА: От кога и откъде познавате Мишо Иванов?
СВИДЕТЕЛЯТ: Мишо Иванов го познавам още докато работеше при

други двама подземни боса, още от 1998 г. с Петър Загорски работеха в „Бул
Инс“.

АДВ. НАТИНА: До кога беше това?
СВИДЕТЕЛЯТ: До 2005 г. – 2006 г. Мишо Иванов работеше там, като ги

прибраха тогава братята. След това вече големия го бих с един стик за голф в
офиса и го изхвърлих защото бяха окрали сума ти пари. После го ръгах,а
слагаха му бомби, та Божков си го откупи.



АДВ. НАТИНА: Имало ли е период, в който Мишо Иванов е работил
едновременно за тези други босове и Васил Божков?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не знам, той е всестранно развита личност може да е
работил и за още 5 места.

АДВ. НАТИНА: Коя година беше убит Йордан Динов?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не си спомням точно. 2005 г. – 2006 г., нещо такова.

АДВ. НАТИНА: В какви отношения сте били вие лично с Васил Божков и
Мишо Иванов?

СВИДЕТЕЛЯТ: Много близки. Виждал съм се с тях много често.
Последната ми кореспонденция с Мишо Иванов ми е от 28.10.2020 г.

АДВ. НАТИНА: В какви отношения сте с Каменов?
СВИДЕТЕЛЯТ: В момента сме в обтегнати. Преди му движех бизнеса.

АДВ. НАТИНА: Какъв е бизнеса на Каменов?
СВИДЕТЕЛЯТ: Паркинги и гаражи, борсата на Слатина, убийства

наркотици, все хубави неща.
АДВ. НАТИНА: Познавате ли лично Спас Иванчев?
СВИДЕТЕЛЯТ: Знам кой е, не го познавам лично. Това ми е казано за

него.
АДВ. НАТИНА: От кой какво ви е казано за Спас Иванчев?
СВИДЕТЕЛЯТ: От Мишо Иванов, че Спас Иванчев го е извадил Киро от

делото за убийството на Динов.
АДВ. НАТИНА: Това дело влязло ли е в съда?
СВИДЕТЕЛЯТ: Доколкото знам май беше влязло в съда, само че Киро

беше изваден от делото. Иначе бяха хванати и бяха арестувани и Ники „Дългия“
и Киро. След това Киро беше изваден от делото.

АДВ. НАТИНА: В кой съд е съдия Спас Иванчев?
СВИДЕТЕЛЯТ: В момента май във ВКС. В оня момент май беше в СГС.

АДВ. НАТИНА: Кой е Орлин Алексиев?
СВИДЕТЕЛЯТ: Орлин Алексиев е бившия общински съветник и човека,

който разпределя всичко, което трябва да се открадне в Столична община.

АДВ. НАТИНА: Знаете ли в момента с какво се занима Алексиев?



СВИДЕТЕЛЯТ: В момента се укрива в чужбина, доколкото знам и не се
занимава с нищо и си прибира парите от „Къро“, защото лично аз съм му ги
носил.

АДВ. НАТИНА: Как са стигали парите от Васил Божков, който е в
чужбина доколкото ми е известно до Михаил Иванов и той е плащал за флашки,
за протести за убийства?

СВИДЕТЕЛЯТ: Бил съм свидетел на предаване на парите от Михаил
Иванов на „Къро“, а откъде ги е взел не знам. Знам, че парите идват от Васил
Божков и това го знам от Каменов.

АДВ. НАТИНА: Вие как сваляте хора от издирване?
СВИДЕТЕЛЯТ: Казах, че Мишо Иванов ми се е обадил дали имам връзки

да го сваля от издирване. Не съм казал, че съм го свалил от издирване. Оказа, се
че човека не е на издирване.

АДВ. НАТИНА: Разкажете ни за Любомир Иванов.
СВИДЕТЕЛЯТ: Любомир Иванов е бивш полицай, бивш шеф на

Криминална полиция във 02 РУ.

АДВ. НАТИНА: Знаете ли сега къде е Любомир Иванов
СВИДЕТЕЛЯТ: Тука си е, обикаля си любовниците.

АДВ. НАТИНА: Той докога е бил полицай?
СВИДЕТЕЛЯТ: До последно докато го изритаха от Перник защото не го

ходеше на работа. Това беше през 2002 г. аз го помня още като ходеше на работа
с S класата с № 8899 – висаджийската.

АДВ. НАТИНА: До кога е бил полицай?

СВИДЕТЕЛЯТ: До 2005 г. – 2006 г., докато го обвиниха за изнасяне на
информация и отиде на военен съд. В момента бившата му жена е разследвана
за същото.

АДВ. НАТИНА: Заявихте в разпита, че Любомир Иванов е правил
справки за „Легионера“, за „Ами“, как ги е правил тези справки като не е бил
полицай?

СВИДЕТЕЛЯТ: С познати. Не знам какви контакти е ползвал, знам че
кумеца му Иво Спиридонов беше шеф на БОП-а.

АДВ. НАТИНА: Опишете сградата и офиса на Мишо Иванов



СВИДЕТЕЛЯТ: Срещу църквата, огледална сграда долу се влиза през
стъклена врата, където се влиза във фоайе с охрана и секретарка. Като пресечеш
фоайето отляво им асансьор, като се качиш на 5-ия етаж офиса на Мишо Иванов
е отдясно, с голяма маса диван от другата страна и се вижда централно църквата
със златното кубе. В офиса има една голяма маса, има някакви дивани и там му
седяха някакви неща. Не съм обърнал внимание какво друго има.

АДВ. НАТИНА: По какъв начин Михаил Иванов снабдяваше с тия
флашки срещу премиера?

СВИДЕТЕЛЯТ: Нямам представа. Преди да излезнат компроматите аз го
казах на разследващите месец преди това, аз вече го знаех. Не искам да кажа от
кого го знам, тъй като може да поставя човека в опасност защото е от така
наречените „ваши редици“.

АДВ. НАТИНА: Всичко, което разказахте Мишо Иванов ви ги разказа
лично на вас или вие сте чули и за убийството на Динов и за Манол Велев?

СВИДЕТЕЛЯТ: За убийството на Динов знам от Мишо Иванов и от Ники
„Дългия“ и познавам и Васев.

АДВ. НАТИНА: Кога ви викна Мишо Иванов да ви разкаже за това
убийство?

СВИДЕТЕЛЯТ: Аз с Мишо Иванов с е виждах доста често, даже и в
заведението му на ъгъла на ул. „Московска“. След като бяха почнали вече да се
успокояват нещата, след като изкараха Киро от делото и даже след като почна
разследването пак отново, той се панира и затова отиде в Гърция и сега
доколкото знам е Канада.

АДВ. НАТИНА: това в каква връзка в иго каза?
СВИДЕТЕЛЯТ: Във връзка дали знам къде е Марио Васев защото той се

притесняваше от единия който го няма.

АДВ. НАТИНА: Вие ли го запознахте с Марио Васев?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не. Той се познава с тия на Златко защото майка му, негов

роднина гледаше децата.

АДВ. МАНОЛОВ: Колко пъти сте разпитван по това ДП?
СВИДЕТЕЛЯТ: 4 или 5 пъти.

АДВ. МАНОЛОВ: Спомняте ли си датите?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.



АДВ. МАНОЛОВ: В тези 4 – 5 пъти споменавали ли се името на Филип
Стоянов?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не защото не съм давал показания относно Красимир
Каменов, тъй като се притеснявах точно от това, което се случи.

АДВ. МАНОЛОВ: Преди този разпит днес тук, имахте ли среща с
прокурорите и какви указания ви дадоха?

СВИДЕТЕЛЯТ: Никой не ми е давал нищо и не може да ми каже какво да
говоря.

АДВ. МАНОЛОВ: На вас Васил Божков поръчвал ли ви е нещо лично?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да побоя на Стефан Янчев.

АДВ. МАНОЛОВ: Давал ли ви и пари за поръчки?
СВИДЕТЕЛЯТ: Многократно ми е давал пари и за друго включително и

за поръчки.

АДВ. МАНОЛОВ: За какво друго и какви суми ви е давал лично?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не желая да отговарям, тъй като мога да улича мен или

мои роднини в извършване на престъпление.

АДВ. МАНОЛОВ: Вие агент ли сте на службите?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.
АДВ. МАНОЛОВ: Колко пъти сте се срещали с Васил Божков в неговия

кабинет?
СВИДЕТЕЛЯТ: Аз съм се виждал и на вън с него. Виждал съм и навън и в

пура бара и в дискотеки.

АДВ. МАНОЛОВ: Посещавали ли сте кабинета на Васил Божков?
СВИДЕТЕЛЯТ: Аз съм се виждал в офиса на Мишо с него. В кабинета на

Васил Божков не съм ходил никога.

АДВ. МАНОЛОВ: Осъждан ли сте?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.

АДВ. МАНОЛОВ: Има ли висящи дела срещу вас?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.
АДВ. МАНОЛОВ: За лъжесвидетелстване?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не няма такова нещо.



АДВ. МАНОЛОВ: Призоваван ли сте и разпитван ли сте по воденото ДП
за убийството на Йордан Динов?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не.

АДВ. МАНОЛОВ: Към кой момент, по кое време ви бяха известни тези
обстоятелства за поръчките за убийството на Йордан Динов, за реализацията на
това убийство?

СВИДЕТЕЛЯТ: Когато тръгнаха да възобновяват случая и Мишо му се
беше запалила главата. Това беше тази година преди да избяга за Гърция.

АДВ. МАНОЛОВ: След 7-8 години вие разбрахте кой е извършителя на
убийството на Йордан Динов?

СВИДЕТЕЛЯТ: Той преди това е споменавал, само че тогава нямаше
подробности, но тъй като имаше проблем сега ми бяха обяснени нещата, на мен
и на Каменов.

АДВ. МАНОЛОВ: Срещите с Васил Божков по чия инициатива бяха
осъществявани?

СВИДЕТЕЛЯТ: По негова, по моя и на Мишо Иванов. Аз не съм се
виждал всеки ден с него.

АДВ. МАНОЛОВ: Васил Божков лично ли ви се обаждаше?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не аз се чувах с Мишо Иванов.

АДВ. МАНОЛОВ: С Васил Божков някога разговаряли ли сте по телефон?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.

АДВ. МАНОЛОВ: Никога?
СВИДЕТЕЛЯТ: Никога не съм разговарял с него по телефона освен

лично.
АДВ. МАНОЛОВ: Бихте ли казали телефона на Михаил Иванов?
СВИДЕТЕЛЯТ: 0888 22 01 44

АДВ. МАНОЛОВ: Вземате ли наркотици?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, дори не пия алкохол.

АДВ. МАНОЛОВ: Известно ли ви е кога Михаил Иванов е напуснал
страната?

СВИДЕТЕЛЯТ: Това беше още преди няколко месеца, още преди лятото,
беше се на яхтата в Гърция. В началото на пролетта още тогава когато се върна
от Румъния като разбра какво го чака и си беше на ятата в Гърция.



АДВ. МАНОЛОВ: Известно ли ви е кога започнаха протестите?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не съм ги следял кога са започнали.

АДВ. МАНОЛОВ: Известно ли ви е кой лично е давал пари на
протестиращите и на кого са давани парите?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не. Как са седяли нещата, на кой са се препредавали
парите не ми е известно, но знаех от Каменов и от Мишо, че се дават пари на
„Възраждане“ на тази от Горубляне, че те са им купили палатките и знаех, че се
раздават по агитките парите. Лично мои момчета са раздавали пари.

АДВ. МАНОЛОВ: Вие какъв се явявате на Васил Божков?
СВИДЕТЕЛЯТ: Познат.
АДВ. МАНОЛОВ: Казахте, че Михаил Иванов предупредил Васил

Божков и напуснал страната в петък, кой петък?
СВИДЕТЕЛЯТ: Преди акцията в понеделник.
АДВ. МАНОЛОВ: Имате ли спомен кога беше акцията?
СВИДЕТЕЛЯТ Нямам спомен кога беше акцията.

Съдът обявява 10 минути почивка.
Съдебното заседание продължава в 16:55 часа.

АДВ. МАНОЛОВ: Казахте, че сте станали свидетел на гаври и
изнасилвания при Васил Божков. Къде на кое място сте ставал свидетел на тези
събития?

СВИДЕТЕЛЯТ: Виждал съм това да се случва дори в пура бара.
Затвориха целия бар за да се занимава с една 16 годишна.

АДВ. МАНОЛОВ: Кога?
СВИДЕТЕЛЯТ: Преди три години.
АДВ. МАНОЛОВ: Кои момичета?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не желая да отговарям на този въпрос, тъй като ще

поставя други хора в опасност.
АДВ. МАНОЛОВ: Колко като бройка?
СВИДЕТЕЛЯТ: Няколко.
АДВ. МАНОЛОВ: Вие единствен ли бяхте там свидетел?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не имаше и други хора.
АДВ. МАНОЛОВ: И Васил Божков го направи публично пред публика?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, в тоалетната
АДВ. МАНОЛОВ: Вие в тоалетната бяхте ли?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не. Видях началото и не ми трябваше да гледам.
АДВ. МАНОЛОВ: какво видяхте в началото?
СВИДЕТЕЛЯТ: Видях, че е я издърпа насила към тоалетната.



АДВ. МАНОЛОВ: Опитахте ли да и помогнете?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.
АДВ. МАНОЛОВ: Съобщихте ли в полицията?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не съм съобщил, тъй като още тогава сигурно щяха да ми

разлепят некролозите.
ВЪПРОС НА СЪДА: Това момиче излезе ли след това и какво се случи?
СВИДЕТЕЛЯТ: Излезе раздърпана и разплакана. Имаше дрехи , но беше

раздърпана цялата. След това аз си тръгнах и не знам какво се случило.
АДВ. МАНОЛОВ: Вие разговаряхте ли с нея след като я видяхте в какво

състояние е?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, защото си тръгнах.
АДВ. МАНОЛОВ: Предложихте ли и помощ?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, защото тръгнах си.
ВЪПРОС НА СЪДА: Кой доведе това момиче?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не знам, аз дойдох само да се видя с Васил Божков и си

тръгнах.
АДВ. МАНОЛОВ: Колко тоалетни има в този бар?
СВИДЕТЕЛЯТ: Няма представа, ходил съм там два пъти. Мисля, че бяха

две. Ползвал съм тоалетната. Като влезеш навътре то е крайното помещение.
Даже съм сядал там без да ползвам тоалетната.

АДВ. МАНОЛОВ: Васил Божков видя ли ви, че сте там около тоалетните?
СВИДЕТЕЛЯТ: Той ме извика.
АДВ. МАНОЛОВ: За какво?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не желая да отговарям, тъй като мога да поставя друг

човек в риск от отмъщение от Васил Божков.
АДВ. МАНОЛОВ: Михаил Иванов е поръчал побоя на Слави Ангелов

пред очите ви. Къде и кога стана това?
СВИДЕТЕЛЯТ: В къщата на Красимир Каменов на ул. „Секвоя“ №35,

края на януари началото на февруари тази година.
АДВ. МАНОЛОВ: Побоя над Слави Ангелова кога беше извършен?
СВИДЕТЕЛЯТ: След това. Точно беше започнала карантината.
АДВ. МАНОЛОВ: Вие там като какъв присъствахте?
СВИДЕТЕЛЯТ: Като доверен човек на „Къро“
АДВ. МАНОЛОВ: Красимир Каменов плаща ли ви и за какво?
СВИДЕТЕЛЯТ: Плащаше ми.
АДВ. МАНОЛОВ: Каква дейност извършвахте при „Къро“?
СВИДЕТЕЛЯТ: Съблюдавах паркингите и отчитането на самите паркинги

и други неща като гарата борсата и т.н.
АДВ. МАНОЛОВ: Той затова ли ви плащаше?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да.



АДВ. МАНОЛОВ: Имате ли фирма?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да.
АДВ. МАНОЛОВ: Данъчни декларации подавате ли?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да.
АДВ. МАНОЛОВ: Отчитате ли тези пари, които получавате от Божков от

„Къро“ като приходи?
СВИДЕТЕЛЯТ: Божков ми е давал пари за определени неща. Може да не

съм се отчитал, но съм отчел достатъчно данъци на държавата. Миналата
година съм платил 300 хиляди данък.

АДВ. МАНОЛОВ: Тези пари, които са ви давали Божков и Мишо Иванов
включвате ли ги като приходи в годишната данъчна декларация?

СВИДЕТЕЛЯТ: Тези пари са имали други предназначения.
АДВ. МАНОЛОВ: Казахте, че поръчението е дошло лично от Васил

Божков. Като какъв присъствахте къде и кога?
СВИДЕТЕЛЯТ: В офиса на „Къро“, Мишо Иванов му написа бележка

„колко“. Офиса в къщата на ул. „Секвоя“. Мишо Иванов е идвал да разговаря с
мен и на борсата. Къщата на „Къро“ е на ул. “Секвоя“, офиса е на втория етаж.
Като влезеш кухнята е от лявата страна, офиса е направо, голям дизайнерски
стол, голямо бюро и огромен монитор, където се виждат камерите на къщата.

АДВ. МАНОЛОВ: В какво качество присъствате при такава поръчка?
СВИДЕТЕЛЯТ: Като доверено лице на „Къро“.
АДВ. МАНОЛОВ: Съобщихте ли на полицията, че се готви покушение?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не желая да отговоря на този въпрос. Ще разберете

някога.
АДВ. МАНОЛОВ: Споменахте, че е получен сигнал от Интерпол?
СВИДЕТЕЛЯТ: Сигнал от Интерпол е получил Чакарян – това го заяви

лицето Любо Иванов.
АДВ. МАНОЛОВ: Той има кореспонденция с Интерпол ли?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, има достатъчно контакти.
АДВ. МАРКОВ: Какво общо има цялата история, която ни разказахте за

убийството на „Ами“ с днешното дело?
СВИДЕТЕЛЯТ: С днешното дело, тъй като „Къро“, Михаил Иванов и

Орлин Алексиев заедно с Васил Божков запознаха да си помагат и да работят
заедно. Също така Михаил Иванов му помагаше и искаха да спрат част
бизнесите на Чакарян.

АДВ. МАНОЛОВ: Боледувате ли от нещо?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.
АДВ. МАНОЛОВ: Откъде знаете, че Каменов е преговарял с Краси

„Легионера“ да ликвидират Иван Гешев и Бойко Борисов?



СВИДЕТЕЛЯТ: От Каменов. Той беше 4 дни в Боствана. От него го знам.
Краси „Легионера“ „малкия филиз“ беше идвал във Варна. След като съм
най-доверения човек е нормално да ми споделя такива неща

АДВ. МАНОЛОВ: Доверени ли са вече отношенията между вас?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не обтегнати са.
АДВ. НАТИНА: Бихте ли ни споделили за кръга от близки хора на

Михаил Иванов?
СВИДЕТЕЛЯТ: Познавам и племенника му Сашо и баджанака и

братовчед му, който живее в Канада, брат му, цялата рода познавам. Сашо се
казва племенника, баджанака не знам как се казваше. С брат му се познаваме, не
си спомням името му.

АДВ. НАТИНА: Някой може ли да потвърди, че сте ходили Михаил
Иванов?

СВИДЕТЕЛЯТ: Да охраната ми, шофьора ми. Ако трябва ще предоставя
имената на разследващите.

АДВ. НАТИНА: Вие откъде знаете за поръчаното убийство на главния
прокурор и на Бойко Борисов?

СВИДЕТЕЛЯТ: От Красимир Каменов, защото бяха говорил с него да
отидат да преговарят с него дали може да отиде да свърши работа.

АДВ. НАТИНА: Вие присъствахте ли сте на тази среща?
СВИДЕТЕЛЯТ: Аз съм присъствал на първата среща, като бяха в

България и след това на срещата с Краси „Легионера“ не съм бил там.
АДВ. НАТИНА: Кога е била тази среща?
СВИДЕТЕЛЯТ: Януари 2020 г.
АДВ. МАНОЛОВ: Поискали сте да бъдете явен свидетел, сега не се ли

страхувате да дадете показания?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не се страхувам. Ако искат и Божков – вашият ментор и

Каменов може да ме поръчат когато пожелаят. Те най-вероятно са го направили
вече.

АДВ. МИХАЛКОВ: Защо ако не сте видели кой ги лепи тези некролози,
защо смятате че това е това лице, с което сте били приятели?

СВИДЕТЕЛЯТ: След като имам камери около целия блок знам кой ги е
залепил. Знам от кого е залепен некролога защото тази снимка съм я пращал
само на него. Въпросното лице беше на кръщенето на детето ми.

АДВ. МИХАЛКОВ: След като сте видели на камерите ще кажете ли кое е
това лице лепило некролозите?

СВИДЕТЕЛЯТ: Това ще го запазя за разследващите
ВЪПРОС НА СЪДА: Познавате ли това лице?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да, познавам го.
АДВ. МИХАЛКОВ: Това служител на „Къро“ ли е?



СВИДЕТЕЛЯТ: Да негови подчинени са.
АДВ. МИХАЛКОВ: Какви престъпления вие лично сте видели?
СВИДЕТЕЛЯТ: Ще се въздържа от отговор, тъй като мога да опороча

бъдещи разследвания. Ще разберете откъде знам като изтекат аудиозаписите.
АДВ. МИХАЛКОВ: Вие друго изнасилване освен на това момиче били ли

сте свидетел да го възприемете?
СВИДЕТЕЛЯТ: Аз не искам да я забърквам, аз я познавам, но няма да и

кажа имената защото ще и застраша живота.
АДВ. МИХАЛКОВ: Други момичета познавате ли?
СВИДЕТЕЛЯТ: Лично не съм виждал, но съм чувал многократно.
АДВ. МИХАЛКОВ: Вие как си обяснявате един човек милионер да

изнасилва?
СВИДЕТЕЛЯТ: Това, че ги води насила, и че им дава пари пак си е

изнасилване. Чувал съм за 5, 7, 10 хиляди евро, левове, различно. Някои си
ходеха сами, някои недоброволно.

АДВ. МИХАЛКОВ: Някога подавали ли сте сигнал в прокуратурата за
други хора, сигнали за това, че те са извършили престъпление?

СВИДЕТЕЛЯТ: Да
АДВ. МИХАЛКОВ: За кои лица?
СВИДЕТЕЛЯТ: За убийството на „Ами“ защото иначе този човек нямаше

да бъде жив.
АДВ. МИХАЛКОВ: Вас ли ви намериха органите на МВР, в частност СП

ГД БОП или вие отидохте при тях да заявите факти и обстоятелства от значение
по делото. Вие ли отидохте или те ви намериха?

СВИДЕТЕЛЯТ: По делото ще стане ясно.
АДВ. МАНОЛОВ: Васил Божков ходеше ли с охрана?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да.
АДВ. МАНОЛОВ: По време на това изнасилване в пера бара имаше ли

негови охранители?
СВИДЕТЕЛЯТ: Имаше, имаше и отвън хора.
АДВ. МАНОЛОВ: Пред тоалетната имаше ли охранители?
СВИДЕТЕЛЯТ: Мисля, че имаше едно момче отстрани не пред самата

тоалетна
АДВ. МАНОЛОВ: Вас охранителя видя ли ви, че сте там?
СВИДЕТЕЛЯТ: Аз дойдох извикан от Васил Божков. Обади ми се Мишо

Иванов да отида до там. Защото искаше да поръча един човек, който го беше
засякъл на улицата с едно БМВ, затова искаше да бъде пребит.

АДВ. МАНОЛОВ: В показанията ви тези обстоятелства не са отразени.
Тези обстоятелства, които излагате днес за изнасилванията, защо тези
обстоятелства не са изложени в тези четири разпита, които са ви проведени.



СВИДЕТЕЛЯТ: За да не застраша живота на момичето.
АДВ. МИХАЛКОВ: Какъв е общия бизнес между „Къро“, Васил Божков

и Мишо Иванов ?
СВИДЕТЕЛЯТ: Няма да отговоря на този въпрос, тъй като ще зстараша

бъдещо разследване.
АДВ. МАНОЛОВ: Кой ви информира за бъдещи разследвания?
СВИДЕТЕЛЯТ: След като „Къро“ ме заплаши с убийство аз съм дал

сигнал за бъдещи разследвания.
АДВ. МИХАЛКОВ: В това бъдещо разследване по което сте дал сигнал,

кои са другите участници освен „Къро“?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не мога да разгласявам информация от разследването.
АДВ. МИХАЛКОВ: Известни ли са ви тайни на разследването?
СВИДЕТЕЛЯТ: Известно ми е това, което знам и това, което е истина.

Нито пушката е хартиена, нито вижданията с тези хора, нито патроните са
гумени.

АДВ. МИХАЛКОВ:Това за пушката в Гърция ли е?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не, в Гърция бяха купени 4 автомата от „Ареснал“
АДВ. МИХАЛКОВ: Каква е причината да искат „Къро“, Васил Божков да

убият Гешев и Бойко Борисов, някой друг ли трябваше да застане на тяхно
място и ако знаете кой?

СВИДЕТЕЛЯТ: Защото при тази власт те не могат да си правят
престъпленията и както виждате всичките са навън и се крият.

АДВ. МИХАЛКОВ: Означава ли, че при предишната власт при Цацаров
са могли?

СВИДЕТЕЛЯТ: След проблемите на Васил Божков с властта оттогава той
има интерес, затова финансира и протестите да се промени властта за да може
да си прикрие престъпленията.

АДВ. МИХАЛКОВ: Откога започнаха проблемите на Божков с властта?
СВИДЕТЕЛЯТ: Откогато искаше да убива „Цеките“. Откогато се скара с

братя Найденови, негови бизнес партньори, които искаше да обере и откровено
да ги рекетира.

АДВ. МАРКОВ: Откога са проблемите с „Цеките“?
СВИДЕТЕЛЯТ: От миналата година. Мисля, че от началото на годината.
АДВ. МИХАЛКОВ: До този момент Васил Божков не е правил нищо

срещу властта или отново е имал проблем с властта, какъв е смисъла да убиеш
премиера като ГЕРБ пак ще са на власт. Какъв е смисъла?

СВИДЕТЕЛЯТ: Защото този човек - премиера Борисов, не заобиколим
фактор, който не могат да купят и да манипулират.

АДВ. МИХАЛКОВ: От 2001 г. той е на власт, означава ли това, че от 2001
г. до 2019 г. Божков не е имал проблем с властта и с главния прокурор?



СВИДЕТЕЛЯТ: Предполагам, че не е имал. Питайте Васил Божков. Аз не
знам дали е имал.

АДВ. МИХАЛКОВ: Знаете ли дали Васил Божков е имал проблем с
прокуратурата преди идването на Гешев?

СВИДЕТЕЛЯТ: Нямам представа, не ми е споделял да е имал.
АДВ. МИХАЛКОВ: Знаете ли дали в разговорите с Михаил Иванов и

„Къро“ другите лица дето сте си говорили за Божков сте чули, той да има
проблеми с главния прокурор?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не, чувал съм как се назначават в кабинета на Мишо
общински съветници.

АДВ. МИХАЛКОВ: Казахте, че премиера бойко Борисов е незаобиколим
и не може да бъде купен, това се отнася най-вероятно и за главния прокурор
Гешев. Означава ли това, че за другите са заобиколими и могат да бъдат купени?

СВИДЕТЕЛЯТ: Нямам представа, аз това съм чувал от „Къро“ и от
компанията.

АДВ. МИХАЛКОВ: Означава ли това, че всъщност след като, ако успеят
протестите трябва да дойде определена власт и коя е тя ако знаете от
разговорите с „Къро“, Мишо Иванов и компания?

СВИДЕТЕЛЯТ: Аз мога да кажа кои журналисти са идвали при „Къро“.
Съветници на президента са идвали горе и „Къро“ ги изгони като им каза“много
сте слаби“. Не знам какво им е угодно. Виждал съм журналисти юристи и ваши
колеги юристи да идват.

АДВ. МИХАЛКОВ: Освен тези агитки на някой друг, на някаква
организация давани ли са пари?

СВИДЕТЕЛЯТ: На „Възраждане“ в Горубляне.
АДВ. МИХАЛКОВ: На други политически сили чували ли сте да са

давани пари ?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не съм чувал. Знам, че са раздавани пари на мои

приятели, които са ходили. Даже мога да ги докарам и да ги посоча като
свидетели. На тях са давани пари от хора, които са се представили, че са хора на
Божков.

АДВ. МИХАЛКОВ: Виждали ли сте такова плащане?
СВИДЕТЕЛЯТ: Чувал съм от мои познати, не съм виждал. От Мишо

Иванов и от „Къро“ и от мои познати съм чувал, които са взимали пари за да
ходят на протести.

АДВ. МИХАЛКОВ: Знаете ли Васил Божков откъде взима тези пари?
СВИДЕТЕЛЯТ: Питайте Балтов дали не са изкарвал куфари с пари с него

с частен самолет. Това го знам от барети от Враня, където работех при него.
Знам го от други хора. Имена на хора няма да кажа за да не им слагам мишена
на гърба.



АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: По чия инициатива сте дали показания на това ДП.
Каква е причината, защо не желаете да отговорите на този въпрос?

СВИДЕТЕЛЯТ: Закана за убийство.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: От кого, къде, кога?
СВИДЕТЕЛЯТ: Обект на разследването.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Кой е обекта на тази закана?
СВИДЕТЕЛЯТ: Имам некролог приложен по делото.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Доколкото разбрах говорите за некролога, който се

видели на камерите пред вашето жилище залепено през 10.2020 г.
СВИДЕТЕЛЯТ: Да.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Вие сте дали показания по това ДП в предхождащ

момент?
СВИДЕТЕЛЯТ: В предхождащ момент защото не исках да стана

съучастник.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Защо давате показания?
СВИДЕТЕЛЯТ: Поради закана за убийство отправена от компанията на

Красимир Каменов.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Това дружество АД или ЕООД е, компанията за

която говорите?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не знам, питайте ги дали са АД или ЕООД.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Заявихте, че сте били негово доверено лице дайте

повече подробности.
СВИДЕТЕЛЯТ: Мога да ви кажа всичките фирми на Каменов.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: В какво качество работехте за него?
СВИДЕТЕЛЯТ: В качеството в на физическо лице.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Като какъв работехте?
СВИДЕТЕЛЯТ: Ще разберете от разследването – като съветник по

сигурността.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Имахте ли някакви договорни отношения във връзка

с това ваше качество?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Колко служители има вашата фирма към настоящия

момент?
СВИДЕТЕЛЯТ: Знам. Не мога да ви кажа, това е лична информация,

която не смятам, че трябва да ви предоставя.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Знаете ли колко служители имате на трудов договор

при вас?
СВИДЕТЕЛЯТ: Знам. Ако искате си проверете от съответните данъчни

служби. Аз няма да разгласявам информация, какви и колко хора работят при



мен. Нито е обект по делото, нито е от значение и не мисля, че трябва да ви
давам информация.

ВЪПРОС НА СЪДА: Колко човека работят ориентировъчно във вашата
фирма?

СВИДЕТЕЛЯТ: Между 8 и 10 човека на трудов договор.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Заявихте, че част от служителите на Васил Божков
след като са му възникнали проблемите с политическата система и прокуратура
на Република България сте ги наели вие. Колко от неговите хора наехте вие и
кога?

СВИДЕТЕЛЯТ: 4 човека са прие мен – 2 бивши полицаи и две барети
бивши. Единия полицай даже му пазеше къщата. Няма да кажа как се казват
тези хора за да не им застраша живота.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Кога разбрахте, че Динев е починал?
СВИДЕТЕЛЯТ: Когато беше убит, от публикациите в медиите.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Към онзи момент 2005 г. – 2006 г., какво работехте?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не си спомням. Мисля, че бях управител на три хотела на

Данчо Христов.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Към кой момент вие сте защитавали интересите на

Каменов?
СВИДЕТЕЛЯТ: Познавам го от 1998 г. Каменов си дойде миналата година

- началото на лятото. Една бивша барета ме заведе при него аз не знаех даже, че
си е дошъл.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Преди този момент вие някакви подробности за това
убийство на Динов не са ви били известни, доколкото са ви станали известни
чак след разговора с господин Каменов, така ли?

СВИДЕТЕЛЯТ: Най-вече от Мишо Иванов, тъй като той беше притеснен
за това, че издирваха Васев и не можеха да го открият и да не се разприказва.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: този въпрос с господин Божков обсъждали ли сте
го?

СВИДЕТЕЛЯТ: Тримата бяхме – аз Мишо Иванов и Васил Божков. Този
случай не съм го обсъждали само двамата, беше и Мишо Иванов.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Друг случай свързано с лице починало насилствено
обсъждали ли сте с Васил Божков?

СВИДЕТЕЛЯТ: Не.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Във връзка с Манол Велев какво може да кажете?
СВИДЕТЕЛЯТ: Това което чух, че две барети бивши Мишо Иванов ги е

организирал и те са стреляли по него. И да не подценявам Балтов, че изглеждал
така защото вършел работа.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Какво разбирахте от тези думи което да касае Велев?



СВИДЕТЕЛЯТ: Той каза, че те са стреляли по него – Балтов и Атанас
Кръстев.

АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Вие от това изречение разбрахте тази фактология?
СВИДЕТЕЛЯТ: Той това каза, че двамата са участвали.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: От това изречение вие си правите собствени изводи?
СВИДЕТЕЛЯТ: не собствени изводи, той беше ясен и категоричен кой е

изпълнил поръчката за Манол Велев.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Кога ви го каза това нещо и само вие ли бяхте там?
СВИДЕТЕЛЯТ: Михаил Иванов аз и Васил Божков бяхме в офиса на

Михаил Иванов.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Кога?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не помня.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: А към днешния момент скоро, отдавна, много

отдавна?
СВИДЕТЕЛЯТ: Отдавна.
АДВ. ДОЛАПЧИЕВ: Вие знаете ли кога се е случило това нещо с Велев?
СВИДЕТЕЛЯТ: Мисля, че 2012 г.

АДВ. МИХАЛКОВ: Това, че Балтов е стрелял заедно с Атанас Кръстев
срещу Манол Велев, това казахте ли го тогава на органите на МВР?

СВИДЕТЕЛЯТ: Към оня момент не съм казал, тъй като най-вероятно
щеше да ме последва същата съдба.

АДВ. МАНОЛОВА: Ползвате ли лична охрана?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да.

АДВ. МАНОЛОВА: Чувствате ли се сигурен с тази ваша лична охрана?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не прекалено.
АДВ. МАНОЛОВА: От колко души се състои тази охрана.
СВИДЕТЕЛЯТ: От 6-8 души. И полиция стои пред нас. Имам и оръжия.
АЛЕКСАНДЪР МИТКОВ: Познавате ли ме?
СВИДЕТЕЛЯТ: Не ви познавам.
АЛЕКСАНДЪР МИТКОВ: Купували ли сте кола и влизали ли сте в

договорки за закупуване на кола с господин Михаил Иванов?
СВИДЕТЕЛЯТ: Да, последно говорихме за „Ауди“-то беше го обявил за

продан. Преди 15 дена говорихме за колата.
ОБВ.БОЖИЛОВ: Нямам въпроси.
ОБВ.БАЛТОВ: Нямам въпроси.
ПРОКУРОР БЛИЗНАКОВ: може ли да уточните адреса на пура бара.
СВИДЕТЕЛЯТ: Близо до Софийския университет.



След изчерпване от страните на въпросите, СЪДЪТ
ОПРЕДЕЛИ:
ПРЕКРАТЯВА производството по НЧД 3270/2020 г.
Да се издаде препис от протокола на адв.Долапчиев.
Протоколът се изготви в съдебно заседание, което приключи в 17:50 часа.

ПРЕДСЕДАТЕЛ:

СЕКРЕТАР:


